
LD系列立式吊袋卸料离心机

产品名称 LD系列立式吊袋卸料离心机

公司名称 湘潭县离心机厂有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 湘潭县河口镇芦花村团山组（芦花小学右侧）

联系电话 0731-57700808 13807328009

产品详情

ld系列立式吊袋卸料离心机（符合gmp标准） 设备简介：ld系列无基础吊袋卸料是为满足现代生产的需要
，在sd型三足式离心机的基础上进行技术改造的产品，取消了传统悬挂支撑结构，代之以专业设计的离
心机专用弹性阻尼减振器。并在改善机器性能、优化机器结构、方便用户使用等方面对机器做了重大改
进。可广泛应用于制药、化工、轻工、食品、机械制造、纺织等工业部门。适用于固体颗粒大于5μm、
浓度5%-75%悬浮液的分离。 主要特点： 根据离心机振动特点而专业设计的弹性阻尼减振器，将机器的
振动几乎完全吸收，使其对外界环境不产生干扰实现无基础安装。
卸料方式采用进口过滤布制作的专用滤布袋，卸料方便彻底。
转鼓经过精加工，可消除不平衡量，使机器运转更加可靠；
所有外露部件均为不锈钢，使机器外形简洁、美观，并且清洗方便； 快开式结构，上盖甚至整个外壳都
可自动翻开，方便内部清洗，减少了劳动强度，方便用户使用；机器操作维し奖悖?踩?煽俊?br>equip the
brief introduction : ld, baseless the manual cleaning of upside in the series of lifting is for demand that satisfy the
modern production, the foundation in the three of sd type go forward a line of the technique reforms of product,
cancel the tradition hang to prop up the construction, on behalf it the centrifuge appropriation elasticity damping that
design reduce to flap the machine with the profession. and made the important improvement to the machine in the
aspects of improving the machine function, excellently turning machine construction, convenient customer usage etc..
can the extensive application make, spin and weave to wait the industry section in the medicine of system, chemical
engineering, light work, food, machinery. be applicable to the solid grain larger than 5 the separation of μ m,
concentration 5%-75% suspensions. main characteristics: vibrate the characteristics according to the centrifuge but the
damping of elasticity of the profession design reduces to flap the machine, falling to absorb almost the vibrate of the
machine, making its outward the boundary environment do not produce the interference realizes baseless erection.
the basket is through fit, can dissolve amount of unbalance, make machine revolved more dependable; all facades
assembly unit, subassembly all for stainless steel, make machine shape concision, beautiful, and wash the convenience;
quickly the construction of open type, upper cap even whole case can turn over to open automatically, convenient
inner cleaning, reduced the labor strength, convenient customer usage;the machine operation maintenance is
convenient, the safety is dependable. 主要技术参数 main technique parameter 项 目 型 号 ld800-n ld1000-n
ld1250-n ld1500-n 转鼓直径 mm 800 1000 1250 1500 转鼓高度 mm 400 500 600 720 转鼓转速 r/min 1500 1200
1000 850 分离因数 1008 806 700 607 工作容积 l 100 200 350 785 装料限量 kg 125 250 450 950 电机功率 kw 7.5/11
11/15 15/18.5 22/30 长×宽×高 mm 1750(1300)×1250×1180 1950(1550)×1500×1350 2200
(1750)×1700×1500 2560×2050×1700 机器质量 kg 1500（1400） 2600（2200） 3400（3200） 4600 特别提示



：产品技术参数以使用说明书为准；离心机与物料接触的材料可以根据用户要求采用普通不锈钢304（0c
r18ni9），316（0cr17ni12mo2），316l（00cr17ni14mo2）等制造。  
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